

TEKS UCAPAN
BRIG. JENERAL DATO' PROF. DR. KAMARUDIN HUSSIN
NAIB CANSOLOR
UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS (UNIMAP)
SEMPENA MAJLIS PENYAMPAIAN ANUGERAH PENYELIDIKAN
DAN KECEMERLANGAN SUKAN 2010
PADA 25 APRIL 2011, DI DEWAN KEIKHLASAN TINGKAT 10
BANGUNAN KWSP

Bismillah Hirrahman Nirrahim.

Assalammualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh, Salam
Sejahtera Dan Salam 1 Malaysia.

Y. Bhg. Prof. Dr. Zul Azhar Zahid Jamal, Timbalan Naib Canselor
(Akademik dan Antarabangsa)

Y. Bhg. Prof. Dr. Ismail Daut, Timbalan Naib Canselor (Penyelidikan
dan Inovasi)

Pegawai-pegawai Utama Universiti, Dekan-dekan, Ketua-ketua
Jabatan

Para penyelidik, atlit-atlit UniMAP serta hadirin yang saya hormati
sekalian.

Good Evening, Wan Shang Hao, Maalai Vanakam, Ma Sa An Khair, Ra Thri Sawat.

Terlebih dahulu marilah kita menadah tangan mengucapkan syukur kehadiran Allah Subhanahuwataala kerana hanya dengan limpah kurniaNya dapat kita bersama-sama pada hari yang berbahagia ini. Semoga Allah S.W.T memberkati majlis kita ini tanpa sebarang halangan dan juga kesulitan serta kekurangan.

Di kesempatan ini saya ingin mengucapkan tahniah dan jutaan terima kasih kepada AJK Majlis Penyampaian Anugerah Penyelidikan Dan Kecemerlangan Sukan 2010 di atas usaha gigih dan komitmen mereka di dalam menjayakan majlis kita pada tahun ini.

Hadirin sekalian

Majlis kita pada hari ini adalah kesinambungan kepada Anugerah Seri Gemilang 2010 yang diadakan pada 14 April lalu di Dewan 2020. Majlis ini bertujuan bagi meraikan para penyelidik dan atlit UniMAP yang telah berjaya dalam bidang penyelidikan dan sukan.

Penganjuran majlis kedua ini bukanlah bermakna kita merendahkan kejayaan anda semua, tetapi disebabkan kekangan masa dan bilangan penerima anugerah yang semakin bertambah, maka perlu untuk kita mewujudkan fasa kedua penerima

anugerah. Saya secara peribadi amat menghargai pencapaian anda semua kerana ia turut memainkan peranan dalam menaikkan nama UniMAP.

Pencapaian yang kita raih ini sebenarnya membuktikan bahawa kita sememangnya mampu untuk bersaing di peringkat antarabangsa dan tidak perlu lagi berasa malu atau gentar untuk bersaing dengan universiti-universiti ternama yang lain bukan sahaja dalam bidang penyelidikan bahkan dalam bidang sukan.

Hadirin sekalian

Bermula pada tahun 2011 kita telah menetapkan hala tuju UniMAP yang baru iaitu “Keterlihatan Antarabangsa Yang Menyerlah” menjelang 2015 dan dengan permulaan yang baik untuk tahun 2011 ini saya yakin apa yang kita tetapkan itu akan dapat dicapai dengan kerjasama dari anda semua.

Lonjakan UniMAP dalam penyelidikan dan sukan perlu dimantapkan bukan sahaja dari aspek bilangan kertas kerja saintifik dan kemenangan anugerah atau pingat yang diraih dalam pelbagai acara sukan dan penyelidikan tetapi unsur KUALITI dalam ke dua bilangan ini perlu juga diberi perhatian. Saya yakin UniMAP akan berjaya, insyaallah terus mendaki ke suatu platform yang dapat mempamerkan keterlihatan UniMAP dalam masa terdekat.

“We will be there, both at the national and international level, because we deserve to be VISIBLE”.

Peranan saya sebagai Naib Canselor dalam perjalanan mengharumkan nama UniMAP perlu sokongan dan komitmen yang kuat daripada anda semua. Saya berharap saya akan mendapat kerjasama yang berterusan dari semua dan lebih banyak kejayaan serta kemenangan dalam pelbagai bidang akan diperolehi UniMAP pada masa akan datang.

Sekali lagi saya ingin mengambil kesempatan untuk mengucapkan syabas dan tahniah kepada semua penyelidik dan atlit yang telah berjaya meraih pelbagai kejayaan sekaligus mengharumkan nama UniMAP. Akhir sekali izinkan saya menyampaikan serangkap pantun:

**Kejayaan Anda Kebanggaan Universiti,
Menggondol Pingat Dipelbagai Arena
Tetapkan Matlamat Satukan Misi
Serlahkan UniMAP Dipersada Antarabangsa**

Dengan itu, saya sudahi ucapan saya pada pagi ini dengan Wabillahi Taufik Walhidayah Wassalammualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh....